
 ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ   Т Р Ъ Н 
 

ПРОТОКОЛ № 2 
 

Днес 17.11.2023 г. /петък/ от 14:00 часа в заседателната зала на Община Трън се 

проведе заседание на Общински съвет Трън. 

На заседанието присъстваха 11 общински съветници от общ брой 11 
Присъстваха още: Цв.Цветкова- Кмет на община Трън, Р.Младенова-Зам.кмет на 

Община Трън, Д.Димитрова-Зам.кмет на Община Трън, Ст.Алексиева –Секретар на 

Община Трън, журналисти 

 

 

    Б.Харалампиев – Председател на Общински съвет, откри заседанието и 

предложи дневен ред:  
 

На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, откривам днешното заседание на 
Общински съвет Трън. 

Присъстват 11 общински съветници от общ брой 11 

Заседанието е редовно, може да работи и да взема решения.  
Дами и господа, материалите за днешното заседание са ви раздадени 

предварително, запознали сте се с тях. 
Дневния ред включва шест точки. 

Който е съгласен  така предложения дневен ред да стане дневен ред на 
днешното заседание, моля да гласува.  

    На основание чл. 27, ал. 3 от ЗМСМА с 8 гласа „за” и 3 гласа “против“ , 
Общински съвет Трън прие 

 
 

 
Р Е Ш Е Н И Е  №2 
Д Н Е В Е Н  Р Е Д 

 
    1. Избиране на временна комисия на ОбС за изготвяне на проект на Правилник 

за организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и взаимодействието му с 
Общинската администрация за мандат 2023г-2027г. 

                                                                    Внася Б.Харалампиев-Председател ОбС 
   2.Утвърждаване на декларации по чл.49, ал.1, т.1 и т.3 от Закона за 

противодействие на корупцията ( обн. ДВ бр.84 от 6 октомври 2023г.) и регис тър 
за вписване на декларациите. 

                                                                   Внася Б.Харалампиев-Председател ОбС 
   3. Определяне на трудово възнаграждение на Кмета на община Трън.   

                                                           Внася  Цв.Цветкова- Кмет на община Трън 
 4. Определяне на трудово възнаграждение на Кмет на кметство с.Филиповци, 

община Трън. 
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                                                           Внася  Цв.Цветкова- Кмет на община Трън 
 5. Определяне на трудовото възнаграждение на Председателя на Общински 

съвет Трън. 
                                                           Внася  Цв.Цветкова- Кмет на община Трън 

6. Определяне на възнагражденията на общинските съветници за участие в 
комисии и сесии на Общински съвет Трън. 

                                                           Внася  Цв.Цветкова- Кмет на община Трън 
 

   7. Питания.        

 
 

 

                                                
     Първа точка. Избиране на временна комисия на ОбС за изготвяне на проект на 

Правилник за организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и 
взаимодействието му с Общинската администрация. 

  Б.Харалампиев-Председател на ОбС: Имате думата по така предложения материал. 

  Б.Ангелов:Периода, който е даден от 17.11.23г. до 22.11.23г. е крайно 

недостатъчен.Липсва и как останалите общински съветници да дадем обратна 
връзка,липсва публично обсъждане с гражданите за изготвянето на този правилник. 

 Б.Харалампиев-Председател на ОбС: Има изготвен проект на правилник, който е 

съгласуван с юриста на общината.За правилника не се предвижда обществено обсъждане, 

същия ще бъде обсъждан на следващото заседание, където може да присъстват и 

граждани. 

  Б.Ангелов:Ако правилника ще бъде същия там не е приложен Закона за прякото 

участие на гражданите.Те също имат право. 

  Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Това би могло да се се обсъди  и да се добави 

към този проект. 

  Т.Минков:Уважаема г-жоЦветкова, Уважаеми г-н Харалмпиев, Уважаеми колеги 

общински съветници,тъй като на първото заседание нямахме възможността за изказване 

ще ми позволите да поздравя с новия мандат г-жа Цветкова, да поздравява г-н Томов с 

много добрия резултат.Искам да поздравя и г-н Харалампиев за преизбирането му за 

Председател на ОбС.Във връзка с комисиите това, което мен ме притеснява е, че групата 
на ГЕРБ е мнозинство в комисията.Моето предложение е комисията да се състои от шест 

човека, за да има баланс между управляващи и опозиция.Благодаря. 

   Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Това предложение може да доведе до блокаж 

на комисията.Или седем, или пет. 

   Нека го подложим на гласуване, комисията да се състои от шест човека. 

   Който е съгласен комисията да бъде от шест човека, моля да гласува. 

   На основание чл. 27, ал. 4 от ЗМСМА,с 5 гласа “за“ и 6 гласа “против“, предложението 

не се приема. 

   Който е съгласен с така предложения материал, комисията да бъде от пет човека, моля 

да гласува. 

   На основание чл. 27, ал. 4 от ЗМСМА, с 6 гласа ”за” и 5 гласа“против“, Общински 

съвет Трън прие 

 

РЕШЕНИЕ №3 
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1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 1 и във връзка с чл. 27, ал. 4 от ЗМСМА, 
предлагам Общински съвет Трън да избере временна комисия за изготвяне на 

проект на Правилник за организацията и дейността на ОбС, неговите комисии и 
взаимодействието му с Общинската администрация за мандат 2023г.-2027г.  , в 

състав от 5 общински съветници, както следва:  
Председател: Сашка Иванова 

Членове: Ташко Минков 
Мартин Томов 
Златка Александрова-Стоянова 

Емилия Иванова 
                

2. Комисията в срок до 22.11.2023г., да внесе в Общински съвет Трън проекта 
на Правилник. 

 
 

 
     Втора точка. Утвърждаване на декларации по чл.49, ал.1, т.1 и т.3 от Закона за 

противодействие на корупцията ( обн. ДВ бр.84 от 6 октомври 2023г.) и регистър 
за вписване на декларациите. 

     Б.Харалампиев-Председател на ОбС: Имате думата по така предложения 
материал.Няма изказвания.Който е съгласен с така предложения материал, моля да 

гласува. 

     На основание чл. 27, ал. 4 от ЗМСМА, с 11 гласа ”за”, Общински съвет Трън прие 

 
РЕШЕНИЕ №4 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА,  във връзка с чл.49, ал.3 и 

чл.56, ал.1 от Закона за противодействие на корупцията, Общински съвет Трън 
приема и утвърждава така предложените декларации по чл.49, ал.1, т.1 и т.3 от 

ЗПК и регистър за вписване на декларациите, съгласно Приложения №1, №2 и 
№3. 

 

 
 

 Трета точка. Определяне на трудово възнаграждение на Кмета на община 

Трън. 
       Б.Харалампиев-Председател на ОбС: Имате думата по така предложения 

материал. 

       Б.Ангелов:Аз бих предложил да изговорим анблог всичките следващи точки, които 

са предложение от Кмета.Това е механично повишение на заплатите.Това, което на мен ми 
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липсва е кмет,председател кмет на кметство да кажат какво ще направят,тоест какво ще 

получим в замяна на тези пари.Заплатата на кмета става три хиляди лева, на Председателя 

осемдесет и пет процента от заплатата на кмета, кмет на кметство хиляда и петстотин 

лева, общински съветници сто и петдесет лева при лимит седемдесет процента от средната 

брутна работна заплата.Тоест тук имаме съществена разлика от предишните предложения. 

Моето мнение е ,че работата на общинския съветник не се концентрира в тези два часа ,но 

в момента заплащането е само в това време.И това, което аз виждам е първа класа 
хора,втора класа и трета класа общински съветници.Благодаря. 

 

М.Томов:Ако до сега заплатата на Кмета на Трън  е била едиколко си, защо сега се 

увеличава?На базата на какво? 

 

Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Заплатата на кммета не е била коригирана през 

последните години. 

М.Томов:Защо не я коригирахте септември месец? 

 

Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Защото започваме нов мандат. 

 

М.Томов:И кой определя това, че трябва да се вдигне? 

 

 
Б.Харалампиев-Председател на ОбС:В началото на всеки мандат по Закон се приемат 

тези точки заплатата на Кмет, Председател, общински съветници. 

 

М.Томов:Добре.Ако не е тайна колко Ви е заплатата, като Кмет до този момент? 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Две и шестотин. 

 

С.Иванова:Аз не мисля, че заплатата на г-жа Цветкова е проблем.Ние всички 

получаваме заплати от някъде.Това е нейната. 

 

М.Томов:Проблема е в това ,че г-жа Цветкова, като Кмет взима и шестнайсет хиляди 

представителни,които ще бъдат допълнителни. 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Няма такова нещо.Това са средства,които се 

разходват, когато се налага да идват  визити от някъде, по проекти,за посрещане на гости 
и за част от мероприятията, които се организират в града. 

 

М.Томов:Къде има такава отчетност? 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Ще Ви дадеме, когато дойде момента за отчета на 

бюджета. 

 

М.Томов:Добре.В същото време, когато се вдигне Вашата заплата се вдига и тази на 

Председателя. 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:И на заместник кметовете, на администрацията. 
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Б.Ангелов:г-жо Кмет,Председателя на ОбС взима 85% при граница деветдесет, каква е 

мотивацията общинския съветник да взима150 лв. при граница 70%? 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Значи ние Ви обяснихме,че 150лв.са за участие в 

комисия и 150лв.за заседание,сметнете си ги Вие по колко ще получавате  месечно. 

 

Б.Ангелов:Значи работата ни ,като общински съветници се ограничава за това време, в 

което сме тук. 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Не съм казала такова нещо. 

 

Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Това е утвърдено в ЗМСМА ние не сме си го 

измислили този процент. 

 

Б.Ангелов:Значи обратната ми връзка е, че не са предвидени други средства освен тези 

за участие в комисии и заседания. 

 

 

М.Томов:Идеята е как ще се оправдаят разходите, ако се наложи да обикаляме по 

селата? 
 

Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Мисля ,че в правилника има заложени за пътни 

разходи.Трябва да се погледне. 

 

Б.Ангелов:Аз идвам от частния бизнес и там има цел за месеца.Какви са целите на 

Общината? 

   

Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Всеки ден възникват казуси и ситуации, които 

общината решава. 

 

Б.Ангелов:Аз,ако искам нещо да направа ще кажа,това ще направя.Това ми липсва. 

 

Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Нека първо структурираме Общинския 

съвет.Тези неща ще Ви се представят по етапно. 

 
Ст.Алексиева-Секретар на Община Трън:Виждам, че сте се запознали със 

ЗМСМА.Там пише, че в срок от три месеца от полагане на клетвата, Кмета на общината 

представя пред Общинския съвет управленската си  програма.Така, че изчакайте този 

период.Имате важна задача да структурирате Общинския съвет , за да може да работи и 

администрацията.На Вас разчитаме.Благодаря. 

 

 

 Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Преминаваме към гласуване. 

 Който е съгласен с така предложения материал, моля да гласува. 

    На основание чл. 27, ал. 4 от ЗМСМА, с 6 гласа ”за”,4 гласа “против“ и 1 гласа 

“въздържал се“, Общински съвет Трън прие 
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 РЕШЕНИЕ №5 

 
 
На основание чл.21, ал.1, т.5 и чл.38, ал.7 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.5, ал.16 от  Постановление на Министерски съвет №67/2010г 

за заплатите в бюджетните организации и дейности, Общински съвет Трън  

 
                                                      РЕШИ: 

 

1. Определя основно месечно възнаграждение на Кмета на община Трън  в 

размер на 3000.00/три хиляди/ лева, считано от датата на встъпването в длъжност - 

06.11.2023г  

2. Към основното месечно възнаграждение, определено в т.1, се начисляват 

допълнителни месечни възнаграждения за трудов стаж и професионален опит в размер 1 на 

сто за всяка прослужена година. 

3. От начисленото възнаграждение по т.1 и т.2 се правят удръжки за сметка на 

осигуреното лице за осигурителни вноски по Кодекса за социално осигуряване, Закона за 

здравно осигуряване, за данък, съгласно ЗДДФЛ, за други удръжки, определени със закон, 

както и удръжки, съгласно Вътрешните правила за работна заплата в Община Трън. 

 
 

   Четвърта точка. Определяне на трудово възнаграждение на Кмет на кметство 
с.Филиповци, община Трън. 

   Б.Харалампиев-Председател на ОбС: Имате думата по така предложения 

материал.Няма изказвания.Който е съгласен с така предложения материал, моля да 

гласува. 

   На основание чл. 27, ал. 4 от ЗМСМА, с 6 гласа ”за”, 3 гласа“против“ и 2 гласа 

“въздържал се“, Общински съвет Трън прие 

 

 

                                   РЕШЕНИЕ №6 

 

     На основание чл.21, ал.1, т.5 и чл.38, ал.7 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл.5, ал.16 от Постановление на Министерски съвет 

№67/2010г за заплатите в бюджетните организации и дейности, Общински съвет Трън  

 

                                                              РЕШИ: 

 

1. Определя основно месечно възнаграждение на Кмета на кметство 

с.Филиповци, община Трън,  в размер на 1500.00 (хиляда и петстотин)лева, считано от 

датата на встъпването в длъжност - 06.11.2023г  

2. Към основното месечно възнаграждение, определено в т.1, се начисляват 

допълнителни месечни възнаграждения за трудов стаж и професионален опит в размер 1 

на сто за всяка прослужена година. 

3. От начисленото възнаграждение по т.1 и т.2 се правят удръжки за сметка на 

осигуреното лице за осигурителни вноски по Кодекса за социално осигуряване, Закона за 
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здравно осигуряване, за данък, съгласно ЗДДФЛ, за други удръжки, определени със 

закон, както и удръжки, съгласно Вътрешните правила за работна заплата в Община 

Трън.                                                                   

 

 
 

Пета точка. Определяне на трудовото възнаграждение на Председателя на 
Общински съвет Трън. 

Б.Харалампиев-Председател на ОбС: Имате думата по така предложения материал. 
 

Б.Ангелов:Мисля, че първо трябва да гласуваме какво е работното време на 

Председателя на ОбС. 

 

Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Не го гласувайте то е стандартно.С работното 

време на общинската администрация. 

 

Б.Ангелов:Не е задължително да е на осем часа.За това искам да се изкажа. 

 

Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Изкажете се. 

 

Б.Ангелов:Съгласно чл.25 от ЗМСМА,Председателя на ОбС свиква заседания,второ 

ръководи подготовката на заседанията, цялото съдържание е една машинописна страница 

с едър шрифт.Координира работата на постоянните комисии,бюджета се внася на шест 
месеца ,ръководи заседанията, подпомага съветниците в тяхната дейност.Аз през 

последните десетина дни не съм бил подпомаган. 

 

Б.Харалампиев-Председател на ОбС:А Вие потърсихте ли някакво съдействие? 

 

 

М.Томов:Може ли да кажете в какво се изразява Вашето подпомагане? 

 

Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Ами Вие кажете какво искате. 

 

 

Б.Ангелов:Ами ето аз ще Ви кажа.До сега съм входирал двайсетина жалби и нито една 

не е включена в дневния ред. 

 

Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Ще Ви връчиме отговорите в края на 
заседанието. 

 

Б.Ангелов:И последното нещо, представлява общината пред външни лица и 

организации.Според мен това не е работа за цял работен ден. 

 

Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Благодаря Ви за изказването.Преминаваме към 

гласуване . Който е съгласен с така предложения материал, моля да гласува. 

   На основание чл. 27, ал. 4 от ЗМСМА, с 6 гласа ”за” и 5 гласа “против“, Общински съвет 

Трън прие 
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                                   РЕШЕНИЕ №7 

 
1.    На основание чл.26, ал.1 от ЗМСМА Общински съвет Трън определя 

основното месечно възнаграждение на Председателя на Общинския съвет да е 85 на 

сто от  основното месечно трудово възнаграждение на Кмета на община Трън, считано 

от датата на встъпването в длъжност /06.11.2023г/. 

2. Към основното месечно възнаграждение, определено в т.1, се начисляват 

допълнителни месечни възнаграждения за трудов стаж и професионален опит в размер 

1 на сто за всяка прослужена година. 

3. От начисленото възнаграждение по т.1 и т.2 се правят удръжки за сметка на 

осигуреното лице за осигурителни вноски по Кодекса за социално осигуряване, Закона 

за здравно осигуряване, за данък, съгласно ЗДДФЛ, за други удръжки, определени със 

закон, както и удръжки, съгласно Вътрешните правила за работна заплата в Община 

Трън. 
 

 

 
Шеста точка. Определяне на възнагражденията на общинските съветници за 

участие в комисии и сесии на Общински съвет Трън. 
Б.Харалампиев-Председател на ОбС: Имате думата по така предложения 

материал.Няма изказвания.Който е съгласен с така предложения материал, моля да 

гласува. 

   На основание чл. 27, ал. 4 от ЗМСМА, с 6 гласа ”за”,4 гласа “против“ и 1 гласа 

“въздържал се“, Общински съвет Трън прие 

 

                                   РЕШЕНИЕ №8 

 
 
На основание чл.34, ал.1 от ЗМСМА Общински съвет Трън определя 

възнаграждение в размер на 150,00 /сто и петдесет/ лева за участие на общинския 

съветник в заседание на Общинския съвет и възнаграждение в същия размер /150,00лв/ 

за участие в заседание на постоянна комисия към ОбС. 

                                                                    

 
 

    Седма точка. Питания. 
 

 
Б.Ангелов:Трябва да има график на заседанията.Тука сме работещи хора и 

трябва да си плануваме времето. 
 
Б.Харалампиев-Председател на ОбС:По правилника ,който предстои да 

приемете,материалите Ви се предоставят пет дни преди заседанието.Пет дни е 

достатъчен срок всеки да организира времето си. 
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Б.Ангелов:Нека да фиксираме дати. 
 
Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Има дейности ,които са текущи,които местят 

датите и става невъзможно.Графика го съобразяваме с оглед на постъпилите материали 

от администрацията. 
 
Б.Ангелов:В правилника за деветнайста, двайсет и трета имаше някъкъв 

график.И според мен  има една комисия,която е изключително важно да направим,  
комисия по демографията, която да предприеме мерки така, че да се се спре 

изчезването на Трън.И още нещо в момента няма как да правим бюджет, но 
изведнъж ще се появи и всичко ще трябва да се забърза.Това, което аз предлагам е 
да може гражданите да предлагат какво да бъде включено в бюджет двадесети 

четвърта, тоест какви нужди имат. 
 

 
 Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Затова има публично обсъждане.Бюджета се 

качва на сайта на общината.Канят се граждани, приемат се предложения. 

 

М.Томов:С какъв статут са кметските на местници на с.Бусинци и на Мелните.Става 

въпрос за тези две лица,които бяха хванати в нарушение . 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:В смисъл?  

 

М.Томов:В смисъл, че по време на тяхната служба бяха хванати да агитират. 

 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Значи ние не сме разследващ орган.В момента те 
са все още на работа.Изпълняват задълженията си на кметски наместници и към днешна 

дата.До момента няма основание те да бъдат отстранявани. 

 

Б.Ангелов:Ако са разследвани не трябва ли временно да бъдат отстранени? 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Нямаме писмо, че има образувано нещо против 

тях. 

 

 

С.Иванов:Кой прие пътя за Радово?Вие минавали ли сте там? 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Държавно приемателна комисия и Министерство 

на Регионалното развитие.Парите са от там.Проекта е внесен преди години при тях. 

 

 

С.Иванов:Мисълта ми е, че това е една гавра с хората. 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Средствата, които се дават са за съществуващи 

пътища. 
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С.Иванов:Другото нещо, което е пътя за с.Бусинци, всичко е ураснало не се чисти ,не 

се коси. 

 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Това е сериозен проблем на общината.Петдесет и 
едно населени места имаме, нямаме хора по програми, тези хора, с които разполагаме е 

невъзможно да почистиме на всякъде.Обмисляме варянта още от миналата година за 

закупуване на мулчер. 

 

 

С.Иванов:Другото нещо  е фирмата  за дърводобив.Съсипа пътищата.Какво се прави 

относно този проблем? 

 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Значи ще поканим следващия път на заседанието 

Директорката на ОП“Трънска гора“ тя ще Ви разясни.Контрола е изцяло техен.Те имат 

комисии,които минават при приключване на обектите. 

 

С.Иванов:Защо Общинска гора не взимала отношение до сега? 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Не мислете, че не взимала.Има съставени актове 

има и наказателни постановления . 

 

 

Б.Григорова:Понеже вече сме към приключване искам само да кажа,г-н Харалмпиев ни 

призовава към това да работим заедно,аз мисля, че  цялата сесия се проведе много 

конструктивно .Всички ние сме много мислещи хора и милем много за Трън и ще  

работим заедно, но в комисии три на две няма как. 

 

 

Б.Харалампиев-Председател на ОбС:Ама защо го приемате толкова буквално.Не се 

съмнявайте въобще, че ще има конструктивен подход.И не  е неоходимо да чакаме само 

сесии, за да си разменяме информация.Винаги сте добре дошли.Някои неща може да ги 

решиме в текущ порядък без да чакаме сесията. 
 

М.Томов:Аз имам още два въпроса.Има проблем с животните по пътищата.Сезирал съм 

БАБХ .Отговора беше следния,ако искате да се справите с проблема трябва да се направи 

обор, в който това животно да се даде .И съответно има някакъв срок , човек да  си го 

припознае.Преди месец и половина имаше човек,който катастрофира  на 

Секирица.Смятате ли , че може да го направиме? 

 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:А обясниха ли Ви, кой ще се грижи за тези 

животни?Кой ще организира чисто технологично този процес?Да Ви обясня процеса от 

начало,когато имаме проблем снякое животно.Има комисия, която е сформирана в 
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общината,на всички с животновъдни обекти сме направили предписания,на някои от тях 

има по няколко предписания ,но когато се види животното се тръгва от там,звъниме в 

Агенцията, за да ни изпратят някой с четец,защото ние не знаем по ушната марка на кого 

е.Прави се предписание на собственика .Той започва, скъса ми се 

електропастира,комисията отива,да животни са на всеки може да се случи да се скъса.Но 

предимно разчитаме на отговорността на собствениците. 

 

С.Иванов:Искам да направя едно предложение.До сега се раздават пасища на хора без 

животни.Аз мога да го докаж много лесно.Имам предложение да се направи някаква 

комисия. 

 

Цв.Цветкова-Кмет на община Трън:Правилно ли Ви разбрах,искате проверка на всеки 

животновъден обект преди разпределението на пасищата? 

 

С.Иванов:Да. 

 

М.Томов:Има още един набъбващ проблем, новото сметище на Трън.Уширението след 

Пейна воденица.От около двайсет дни хронично се изхвърлят боклуци включително и 

камаза на общината.Мол Ви обърнете внимание. 

 

 

Б.Ангелов:На моста, който е на Илиин хан, който е към Бусинци, като слезете на долу то 

са купища телевизори.Според мен трябва да има камери на повече места така, че тези хора 

да се хващат и да има жестоки глоби. 

 

М.Томов:Има камери със сим карти,които не са толкова скъпи. Първите пет човека,които 

бъдат хванати в това престъпление и бъдат санкционирани ,те ще бъдат изплатени. 

 

Б.Ангелов:Къщите към Глоговица ще са следващия случай,като тези в техникума.Трябва 

да бъдат контролирани. 

 

 

С.Иванова:Друго да кажа, кипят от енергия, но канализирайте я добронамерено.Много 

добри неща чухме, но имаше и нотки на заяждане, поне аз така ги усетих.Ние сме тук,за да 

работим заедно, за да може всичко това да се случи. 

 

 

Б.Григорова:Да се започне от комисиите.Когато в комисиите ние имаме превез тогава ще 

се види,че е заедно.Тогава ще е подавам Ви ръка. 

 

 

  Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито. 

                       ПРЕДСЕДАТЕЛ:         /п/                                              

                                                                                            /Б.Харалампиев/ 

                                             

ТЕХН. СЕКРЕТАР:   /п/ 

                      /А.Станкова/ 


